11D THE CAUCASUS



高加索





8 Breakfast | 7 Lunch | 8 Dinner

8 早餐 / 7 午餐 / 8 晚餐



4/5 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Baku Marriot Hotel Boulevard ***** (1 Night)
- Sheki Marxal Hotel ***** (1 Night)
- Tbilisi Hilton Garden Inn ***** (3 Nights)
- Yerevan Double Tree by Hilton ***** (3 Nights)





Optional Tour Excursion (自费加点项目)

• Garni Gorge - USD 15 加尼峡谷 - 美金 15

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,并且完全是可选的.

BAKU-GOBUSTAN-BAKU 2

 $\overline{\mathbf{D}}$

- Maiden tower A monument in the old city of Baku
- Gobustan National Park It is place where you can find the famous Gobustan rock art cultural landscape that listed in 2007

BAKU - SHEMAKHA - LAHICH - SHEKI 3

B/L/D

- Juma Mosque Was constructed in 743 744 and was led by shahgula qajar
- Sheki Khan Palace was a summer residence for the Shaki Khans. It was built in 1797 by Muhammed Hasan Khan
- Lahich A charming village

巴库-舍马罕-拉希奇-舍基

少女塔 - 位于巴库旧城区的一个纪念碑。

巴库-戈布斯坦-巴库

早餐/午餐/晚餐

- 朱玛清真寺 建于 743 744 年,由沙古拉·卡扎尔统治
- **舍基汗宫** 是沙基汗的夏宫。它由穆罕默德·哈桑·汗于 1797 年建造

戈布斯坦国家公园 - 这里是可以找到著名的戈布斯坦岩画文化

景观的地方,该景观于2007年被列入世界文化遗产名录。

• 拉希奇 — 一个迷人的村庄

SHEKI - KAKHETI - SIGHNAHI - TBILISI

B/L/D

- Kakheti Is the renowned Georgian Hospitality and known for because of winery where you can have a unique georgian red and white wine tasting.
- Sighnaghi is one of the most attractive town in Georgia with an amazing position perched on a lofty hilltop facing the cacausus
- Tbilisisi is the capital of geogia and founded in the 5th century AD by Vakhtang I of Iberia

谢基 - 卡赫季 - 锡格纳赫 - 第比利斯

早餐/午餐/晚餐

- **卡赫季** 是著名的格鲁吉亚好客之地,以其酿酒厂而闻名,您可以在这里品尝到独特的格鲁吉亚红白葡萄酒。
- 锡格纳赫 是格鲁吉亚最具吸引力的城镇之一,位于一座高耸的山顶,面朝高加索山脉,位置非常优越。
- 第比利斯 是格鲁吉亚的首都,建于公元5世纪,由伊比利亚的瓦赫唐一世所创立。

TBILISI - STEPANTSMINDA 5

B/L/D

- **Georgian Military Highway -** is a historic route that connects Tbilisi, the capital of Georgia, with the Russian border.
- Ananuri Architectural Complex is a stunning historical site located on the Georgian Military Highway, overlooking the Jinvali Reservoir in the Caucasus Mountains.
- Zhinvali Water Reservoir is a Hydroelectric dam on the Aragvi River In the Caucasus Mountains in Zhinvali, Georgia.
- Gergeti Mountains is located in 6km of from Stepantsminda under mount Kazbegi, which is is he third highest peak in Georgia.
- Gergeti Trinity Church was built in the 14th century by an unknown architect.

第比利斯 - 斯捷潘茨明达

早餐/午餐/晚餐

- 格鲁吉亚军事公路 是一条连接格鲁吉亚首都第比利斯和俄罗斯边境的历史路线。
- 阿纳努里建筑群 是一处令人惊叹的历史遗址,位于格鲁吉亚军事高速公路上,俯瞰高加索山脉的金瓦利水库。
- **日瓦利水库** 是佐治亚州日瓦利高加索山脉阿拉格维河上的一座水电站大坝。
- 格尔盖蒂山脉 位于距离斯特潘茨明达6公里处的卡兹别吉山下,这是格鲁吉亚第三高峰。
- 格盖蒂三一教堂 由一位不知名的建筑师于 14 世纪建造。

TBILISI - MTSKHETA - TBLISI 6

B/L/D

- Mtskheta is a city in a province of Georgia. it is one of the oldest city and oldest inhabited city in the world.
- Jvari monastery is a sixth- century Georgian orthodox monastery in Eastern Georgia.
- Svetitskhoveli Cathedral is and orthadox Christian cathedra; located in the town of Mtesketa.
- Metheki Church Synagogue and Sioni Cathedral are located in Tbilisi where you can see when you came back from roaming around Mtskheta.
- You can also experience the Narika Fotress by aerial cable car ride to enjoy the breathtaking view.

第比利斯 - 姆茨赫塔 - 第比利斯

早餐/午餐/晚餐

- 姆茨赫塔 是格鲁吉亚的一个城市,也是世界上最古老的城市 之一和最古老的有人居住的城市。
- **贾尔维修道院** 是位于格鲁吉亚东部的一个六世纪的格鲁吉亚东正教修道院。
- **圣吉尔吉教堂大教堂** 是一个东正教基督教大教堂,位于姆茨 赫塔镇。
- 梅特赫基教堂、犹太教堂和锡奥尼大教堂 位于第比利斯,当你从姆茨赫塔游览回来时可以看到。
- 你还可以通过乘坐空中缆车体验纳里卡堡垒,欣赏令人叹为观止的美景。

TBILISI - SADAHKLO BORDER - HAGPHAT -DILIJAN

- Hagpat monastery is a medievial monastery complex in Haghpat, Armenida. It is built beteween the the 10th and the 13th century. It is placed in UNESCO's world heritage in 1996.
- Dilijan also known as little switzerland armenia is located in the North east armenian highlands.

第比利斯 - 萨达霍边境 - 哈格帕特 - 迪利詹 早餐/午餐/晚餐

- 哈格帕特修道院 是位于亚美尼亚哈格帕特的一个中世纪修 道院建筑群,建于10世纪到13世纪之间。它于1996年被列入 联合国教科文组织世界遗产名录。
- 迪利詹: 也被称为"亚美尼亚的小瑞士",位于亚美尼亚东北部 的高原地区。

DILIJAN - LAKE SEVAN - GARNI - GEGHARD - 8 **YFRFVAN**

- Lake Sevan is a large, high altitude lake in eastern Armenia and it's known for beaches.
- Temple of Garni is the only standing Greco-Roman Colonnaded building in Armenia and the former Soviet Union.
- Azat river is located in the Kotayk Province or Armenia. Its source is on the western slope of the Geghama Mountains.

迪利詹 - 塞凡湖 - 加尔尼 - 盖赫哈德 - 埃里温 早餐/午餐/晚餐

- 塞凡湖 是位于亚美尼亚东部的一个大型高海拔湖泊,以其 沙滩闻名。
- 加尔尼神庙 是亚美尼亚和前苏联境内唯一的古希腊-罗马柱 式建筑。
- **阿扎特河** 位于亚美尼亚科泰克省, 其源头位于盖赫哈马山 脉的西坡。

YEREVAN - KHOR VIRAP - ETCHMIADZIN - 9 **ZVARTNOTS** B/L/D

- cities in the world, with a history dating back to at least 782
- Echmiadzin Cathedral is one of the most significant and revered religious sites in Armenia.
- 埃里温-霍尔维拉普-埃奇米阿津-兹瓦尔特 早餐/午餐/晚餐 诺茨 **埃里温市** - 是世界上最古老的持续有人居住的城市之一,其 Yerevan City - is one of the oldest continuously inhabited
 - 历史至少可以追溯到公元前 782 年
 - 埃奇米阿津大教堂 是亚美尼亚最重要和最受尊敬的宗教场 所之一。

YEREVAN SINGAPORE 埃里温 新加坡 B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

SINGAPORE 新加坡



Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD





25 6908 7666 © 8138 5033

□ enquiry@searchtravel.com.sg



ATTRACTIONS 旅游景点



Sheki, Azerbaijan SHEKI KHAN PALACE 舍基汗宫



Baku, Azerbaijan MAIDEN TOWER 少女塔



Mtskheta, Georgia JVARI MONASTERY 贾尔维修道院



Armenia LAKE SEVAN 塞凡湖



Kakheti, Georgia SIGHNAGHI 锡格纳赫



Armenia AZAT RIVER 阿扎特河

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

